
 

DPr-BRM-II.0012.2.19.2022  Protokół Nr 82/XII/2022 

posiedzenia Komisji Edukacji  

Rady Miejskiej w Łodzi 

on-line 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  10 radnych 

obecnych   -  10 radnych 

nieobecnych   -   0 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 81/XI/2022 z dnia 29 listopada 2022 r. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 

2022 rok - druk nr 310/2022. 

4. Informacja nt. pracy placówek oświatowych w okresie międzyświątecznym. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski 

powitał radnych, zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył posiedzenie Komisji.  

Na wstępie podziękował radnym za odpowiedzialność w głosowaniu nad apelem do Prezydenta RP  

p. Andrzeja Dudy. Powiedział: „jak się okazało byliśmy jednym z tych elementów, który też zawarzył na 

jego decyzji czyli tej niezgodzie społecznej apelując o to żeby nie podpisywał ustawy Lex Czarnek 2.0. 

Udało się osiągnąć sukces dlatego cieszę się bardzo, że jako Rada Miejska również przyjęliśmy taką 

uchwałę co pokazuje, że jednak trzeba walczyć do końca a wiara umiera ostatnia.” 

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski przedstawił proponowany porządek obrad.  
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Poinformował, że na podstawie aneksu, do porządku obrad został wprowadzony punkt w brzmieniu: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia XI Liceum Ogólnokształcącemu  

w Łodzi przy ul. dr. Stefana Kopcińskiego 54  – druk nr 312/2022. 

Zaproponował omówienie go w punkcie 5. 

Również do komisji zostały przekazane autopoprawki do druków nr 310/2022 i nr 311/2022.  

Zaproponował omówienie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta 

Łodzi na 2022 rok - druk nr 310/2022 wraz z autopoprawką w punkcie 3. 

i autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

miasta Łodzi na lata 2022-2050 – druk nr 311/2022 w punkcie 4. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 81/XI/2022 z dnia 29 listopada 2022 r. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 

2022 rok - druk nr 310/2022 wraz z autopoprawką. 

4. Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2022-2050 – druk nr 311/2022. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia XI Liceum Ogólnokształcącemu  

w Łodzi przy ul. dr. Stefana Kopcińskiego 54  – druk nr 312/2022. 

6. Informacja nt. pracy placówek oświatowych w okresie międzyświątecznym. 

7. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja przyjęła porządek obrad przez aklamację. 

 

Ad pkt  2. Przyjęcie protokołu nr 81/XI/2022 z dnia 29 listopada 2022 r. 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski poinformował, że protokół został 

udostępniony w aktówce. Zapytał, czy radni zgłaszają uwagi do jego zapisu? 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja przyjęła protokół nr 81/XI/2022 z dnia 29 listopada 2022 r. przez aklamację. 

 

Ad pkt  4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta 

Łodzi na 2022 rok - druk nr 310/2022 wraz z autopoprawką. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel przedstawiła projekt uchwały wraz 

z autopoprawką. 

 

Faza pytań i dyskusji. 
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Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2022 rok – druk nr 310/2022 wraz  

z autopoprawką. 

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian 

w budżecie miasta Łodzi na 2022 rok – druk nr 310/2022 wraz z autopoprawką. 

 

Ad pkt  4. Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2022-2050 – druk nr 311/2022. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel przedstawiła autopoprawkę do projektu 

uchwały. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie autopoprawkę do 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na 

lata 2022-2050 – druk nr 311/2022. 

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2022-2050 – druk nr 

311/2022. 

 

Ad  pkt  5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia XI Liceum 

Ogólnokształcącemu w Łodzi przy ul. dr. Stefana Kopcińskiego 54  – druk nr 312/2022. 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki przedstawił projekt uchwały. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie nadania imienia XI Liceum Ogólnokształcącemu w Łodzi przy ul. dr. Stefana Kopcińskiego 54  

– druk nr 312/2022. 

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania imienia XI Liceum 

Ogólnokształcącemu w Łodzi przy ul. dr. Stefana Kopcińskiego 54  – druk nr 312/2022. 
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Ad pkt 6. Informacja nt. pracy placówek oświatowych w okresie międzyświątecznym. 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: w okresie świątecznym szkoły, jak zawsze, 

odpowiadają na potrzeby rodziców, natomiast ze swojej strony też mobilizujemy dyrektorów do tego 

żeby spojrzeli na tę sytuację jeszcze bardziej przychylnym okiem. Jak najbardziej przedszkole działają, są 

nieferyjne w związku z czym tam opieka jest zapewniona w 100%. Natomiast w szkołach podstawowych 

ta opieka będzie jak najbardziej świadczona. Gdyby nie była to będziemy interweniować. Natomiast tutaj 

myślę, że jak co roku będziemy wspierać działalność centrów zajęć pozaszkolnych, które tez będą 

świadczyły opiekę w tym czasie więc liczymy, że ten okres dla rodziców, którzy nie będą mieli urlopu i 

wrócą do pracy, pozwoli jednak te pociechy zostawić w bezpiecznych warunkach i bezpiecznych rękach. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski: czy jeśli szkoła nie ma świetlicy 

uruchomianej to jest możliwość dowiezienia dziecka w inne miejsce? Czy też dziecko jest raczej 

przypisane do jednej szkoły? 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: z reguły to jest miejsce bliskie domu więc szkoła 

równa się działalność świetlicy czy zapewnienie opieki pedagoga. Raczej nie przewidujemy migracji. 

Myślę, że nikt nie będzie stawiał szlabanów czy mówił, że dziecko tutaj nie uczęszcza, natomiast łatwiej 

jeśli by to dziecko uczęszczało do szkoły w której rzeczywiście było zapisane. Natomiast zależy to od 

sytuacji, jeśli by się ktoś zgłosił to byłoby to rozpatrywane indywidualne. Nastawiamy się na lokalne 

zabezpieczenie potrzeb w ramach szkół, do których uczniowie są zapisani. 

 

Innych pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Ad pkt 7. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Radna p. Katarzyna Wachowska: kwestia dotyczy IV Liceum Ogólnokształcącego. Wczoraj zgłosiła 

się do mnie mama (z Rady Rodziców) jednej z uczennic i kwestia dotyczy ogrzewania w tej szkole, 

ponieważ ta szkoła ma problem ze szczelnością okien. Mama twierdzi, że uczniowie szkoły w okresie 

zimowym, i to nie chodzi tylko o tegoroczną zimę, w trakcie lekcji siedzą w kurtkach. W tym roku 

dodatkowo jeszcze padł piec, którym jest ogrzewana placówka, bo szkoła nie jest podłączona do 

miejskiej sieci. Dochodzi do sytuacji w której dyrekcja musi uszczelniać okna nawet kocami termicznymi 

żeby w pracowni informatycznej te dzieci mogły odbywać lekcje. 

Chciałabym się dowiedzieć czy jest jakiś plan działań jeśli chodzi o IV Liceum? 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski: zanim odpowie pan dyrektor, to chciałem 

poinformować, że zajmowałem się ostatnio tym tematem bo również miałem kontakt z rodzicami. Ten 

budynek jest objęty ochroną konserwatora zabytków. Tam okna są systematycznie wymieniane, 

natomiast problem tkwi po stronie systemu grzewczego, który nie jest kompatybilny z systemem Veolia, 

który obowiązuje w Łodzi i nie można było go podpiąć do systemu. Jest próba analizy finansowej, bo aby 

tam było ciepła to trzeba wyrzucić całą starą instalację i zamontować nową, którą będziemy w stanie 

wpiąć do systemu ogólnomiejskiego, który Veolia oferuje. 

Są robione analizy finansowe, to nie jest pierwsza tego typu sytuacja. Tam od wielu lat dzieje się 

podobnie. Mam nadzieję, że przede wszystkim znajdą się środki w budżecie i  koszty da się tak ściąć 

żeby można było remont instalacji grzewczej zrobić, ale to na pewno nie w tym okresie zimowym. 
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Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: problem IV Liceum jest nam znany i na pewno nie 

jest to temat, który wypłynął tu i teraz. Co roku staramy się zrobić coś i co roku napotykamy na 

przysłowiowe kłody. Problem związany z tym budynkiem jest taki, że on jest zabytkowy i pomimo próby 

rozwiązania problemów już wcześniej - była koncepcja wymiany pionów, wpłynęły środki w wysokości 

200 000 zł, okazało się, że przy projekcie instalacji, pionów nie bardzo można ruszyć. Zrobił się problem 

z podpięciem pod miejskie ogrzewanie, bo nie można. Są dwa piece, które padają i pani dyrektor je 

reanimuje. Chcemy spróbować podciągnąć tam ogrzewanie pod jeden z tych obiektów, zobaczyć czy jest 

to możliwe. Może to otworzy nam drzwi pod podpięcie ostatecznie całego IV LO.  

Szkoła nie jest pomijana w naszym budżecie, staramy się uwzględnić ja w naszych budżetach 

inwestycyjnych, ale zawsze coś stoi na przeszkodzie.  

Myślę że kolejne dni miesiące przed nami. Nikt nie zrezygnuje, aby te warunki poprawić. Pani dyrektor 

ma zielone światło na działania doraźne, może wydające się trywialne i dziwne, ale lepiej podejmować 

coś niż nie robić nic.  

Przymierzamy się do zetapowania prac, działań nastawionych tylko na ten obiekt z dedykowanymi 

środkami. Środki zewnętrzne, do tej pory nieosiągalne. Pojawił się program, zobaczymy czy będzie nam 

dane z niego skorzystać. Środki nie są zbyt duże ale postaramy się po nie sięgnąć.  

Myślę, że zaczniemy od infrastruktury i osieciowania, aby podpiąć budynki pod miejską sieć. Może uda 

się równolegle wymienić parę okien przynajmniej od strony frontowej gdzie te przedmuchy są 

największe. 

Radna p. Katarzyna Wachowska: cieszę się, że Wydział planuje prace i na pewno przekażę informację 

radzie Rodziców. 

 

Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: panie dyrektorze, ile 

zostało pieniędzy z funduszu zdrowotnego, ile zostało rozdysponowane?  

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: umawialiśmy się na ostatniej komisji na taką 

rozmowę, ale z uwagi na fakt, ze pana nie było to powiemy to dzisiaj. W ciągu tego roku wpłynęło do 

rozpatrzenia blisko 300 wniosków, z czego pozytywnie rozpatrzonych zostało 205, pozostałe wnioski 

maja opinie negatywną głównie z uwagi na kwestie formalne bądź niespełnienie tych wymagań, które 

były określone. W kwestii wniosków do uzupełnienia padał komunikat, że każdy może ten wniosek 

uzupełnić, jeśli nie miał spełnionych wymogów to mógł złożyć wniosek ponownie i nie było z tego 

powodu problemów. Nie mogły złożyć ponownie te osoby, które raz złożyły i dostały dofinansowanie a 

właściwie wsparcie z funduszu zdrowotnego. W sumie ostatecznie udało się z funduszu wydać ponad 

321 855 zł na wszelkiego typu działania, rozpiętość była uzależniona oczywiście od zgłaszanych potrzeb. 

Kwoty były od kilkuset złotych do nawet kwot przekraczających 3 000 zł.  

Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: ile panu zostało pieniędzy 

z funduszu zdrowotnego?  

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: fizycznie jest to różnica pomiędzy tym co zostało 

przeznaczone czyli 321 000 zł a na funduszu było około milion złotych więc można policzyć, że jest to 

kwota wynikająca z różnicy. Zostało w różnicy niecały milion złotych.  

Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: i co się stanie z tymi 

pieniędzmi? 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: zapewne zostaną przeznaczone, zgodnie z 

założeniami, na cele oświatowe czyli nie zginą z systemu, ani nie zostaną przeznaczone na drogi czy 

budowę innego rodzaju obiektów jak pan kiedyś wspominał.  
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Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: czy na nagrody dla 

członków rad nadzorczych spółek miejskich. Nie odpuścimy. 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: wszystko zostaje w ramach Wydziału Edukacji. 

Możecie państwo śledzić te zmiany. 

Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: mamy małe szanse żeby 

śledzić. 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: na każdej komisji dyrektor Wydziału Budżetu czy 

pan Skarbnik referuje te zmiany więc łatwo zaobserwować na co są środki przeznaczane i z reguły ten 

budżet jest uzupełniany w drugą stronę to znaczy my rzadko wydajemy z reguły bierzemy. 

Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: nie bardzo w to wierzę. 

Wracając do tego, co pan powiedział, rozumiem, ze urzędnik decydował, ze dany wniosek jest 

niekompletny lub błędny, nie było nad nim żadnej kontroli, prawda? 

Dyrektor Wydziału Edukacji p. Jarosław Pawlicki: wnioski są rozpatrywane przez pracowników, 

którzy są do tego upoważnieni. Proces weryfikacji i nadzoru jest trzyosobowy. 

Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: stało się tak, jak się 

domyślałem i jak powtarzałem moim koleżankom i kolegom, zrobiliście wszystko żeby jak najwięcej 

pieniędzy zostawić w budżecie miasta.  

Druga kwestia to jest sprawa pieniędzy na sprawy związane z BHP. Pomijając już kwestię, że wnioski o 

urealnienie budżetów w placówkach zostały złożone w lecie, w lipcu, a odpowiedź od państwa doszła 

teraz, zupełnie w nowej sytuacji ekonomicznej mamy sytuację w placówkach (ja zbieram w tej chwili 

dane), ze niezbędne potrzeby na sprawy związane z BHP, stroje dla pracowników warsztatów, 

nauczycieli WF, okulary to w jednej szkole wydano ponad 2 500 zł, natomiast po cięciu szkoła ma do 

dyspozycji sto kilkadziesiąt złotych. Czy to są kpiny, czy to jest wystawianie dyrektorów na strzał? Jak 

dyrektor ma zabezpieczyć sprawy okularów, fartuchów strojów jeżeli ma do dyspozycji 100, 200  

złotych, a wydawał w tym roku ponad 2 000 zł. Jaki jest sens zmuszać dyrektorów do złożenia 

dokumentów urealniających budżet w lipcu, a państwo odpowiadacie w grudniu? 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski: ja się włączę w te dyskusję, bo ona ma być 

merytoryczna a nie polityczna, bo nikt tych pieniędzy nie przekazuje dla członków rad nadzorczych i 

prosiłbym żeby tego nie sugerować po raz kolejny, bo to są pieniądze z zupełnie innego budżetu. Poza 

tym gdyby rząd przekazywał nam co roku pełną subwencję, która nam się należy, pewnie nie mielibyśmy 

takich dyskusji, bo te 300 milionów zł z zeszłego roku czy 400 których będzie brakowało w roku 

przyszłym między innymi płacimy z własnych środków wygenerowanych przez samorząd. I to są te 

pieniądze, które dokładamy. Poza tym wracając do całego meritum dyskusji każda inna decyzja Wydziału 

Edukacji byłaby nieodpowiedzialna. Czekali do końca i bardzo mi się to podoba bo w tej chwili wiemy 

na jakim stoimy stanowisku jeżeli chodzi o budżet. Zachęcam pana przewodniczącego do przejrzenia 

całego budżetu miasta Łodzi na rok 2023, aby zobaczyć jak jest to trudny budżet dla samorządu poprzez 

to, miedzy innymi, ze zostały obcięte dochody do budżetu z PITu, co powoduje, że na przestrzeni 

ostatnich kilku lat straciliśmy prawie 600 milionów złotych. Dlatego tu polityka ma być odpowiedzialna i 

polityka dbająca o rozwój i zabezpieczenie funkcjonowania całego miasta, dlatego te pieniądze zostaną w 

Wydziale Edukacji.  

Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: pytałem o pieniądze na 

BHP, jak dyrektor ma to załatwić? 
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Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski: czy związek zawodowy Solidarność 

spotyka się z dyrektorem Wydziału Edukacji? Dyskutujecie na te tematy? Dyrektor Wydziału Edukacji 

p. Jarosław Pawlicki: tak. 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski: Odpowiedź jest przekazana, proszę się 

zgłosić do swoich kolegów pewnie panu odpowiedzą.  

Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: rozumiem, że chce pan 

zamknąć dyskusję bo to jest niewygodne dla państwa. 

Jeszcze dwa słowa o IV liceum. Oczywiście na moje pytanie, kto panu rzuca kłody i co dyrektor zrobił 

żeby IV LO miało te sprawę załatwioną, nie odpowie pan. W przeciwieństwie do pani radnej, pana 

wyjaśnienia nic nie wyjaśniły. Zalał nas pan słowami, które nic nie oznaczają, do niczego się pan nie 

zobowiązał ani terminem, ani wielkością pieniędzy. I tak jak dzisiaj dzieci marzną, tak będą marzły w 

marcu i będą marzły w grudniu, ponieważ to miasto jest bardzo źle zarzadzanie, pieniędzy na takie rzeczy 

nie ma i nie będzie. Państwo nie jesteście w stanie, w takich dramatycznych sytuacjach reagować. Ja bym 

oczekiwał przedstawienie radzie rodziców i dyrekcji szkoły, bez politycznych spraw, harmonogram 

działań, które maja w jakiejś perspektywie naprawić sytuację? Zobowiąże się pan do tego? 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski: ja panu odpowiem, że na pewno niedługo, 

w przyszłym roku. 

Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: kpi pan sobie.  

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski: nie wyobraża pan sobie, że ktoś będzie 

remontował teraz ogrzewanie w trakcie zimy, bo to byłoby w ogóle nieodpowiedzialne. 

Prezes NSZZ „Solidarność” Łódź - Górna, Widzew p. Wiesław Łukawski: mam nadzieję, że to jest 

jeden z ostatnich lat kiedy rządzicie tym moim, nieszczęsnym miastem. 

 

Innych spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski życzył zebranym zdrowych, spokojnych 

świąt Bożego Narodzenia.  

Radna p. Agnieszka Wieteska: chciałam tylko powiedzieć, że to jak zachowuje się obecny tutaj pan 

Łukawski to jest żenujące i wstyd mi, że muszę w tym uczestniczyć i tego słuchać. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji p. Krzysztof Makowski podziękował za udział i zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokół sporządziła     Komisja przyjęła protokół 

Anna Czyżykowska      Krzysztof Makowski 
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